
Zápis 
z 8. zasedání akademického senátu FTOP ze dne 10. července 2019 

 

Přítomni: Ing. Eva Mištová, Ph.D., doc. Ing. Pavel Šimáček, Ph.D., Ing. Siarhei Skoblia, Ph.D., 

Ing. Zdeněk Varga, Ing. Václav Durďák 

Omluveni: doc. Ing. Jan Bartáček, Ph.D.; Ing. Radek Vurm, Ph.D, Bc. Hana Skálová, Bc. Jaromír 

Valtr 

Hosté: doc. Ing. Vladimír Kočí, Ph.D. MBA., Ing. Marek Šír, Ph.D.  

Program (5/0/0): 

1. Projednání a schválení rozpočtu FTOP pro rok 2019 

2. Projednání a schválení Výroční zprávy FTOP za rok 2018 

3. Projednání změn v Jednacím řádu a Volebním řádu AS FTOP (první čtení) 

 

 

1. Projednání a schválení rozpočtu FTOP pro rok 2019 

Senát společně prošel poslední finální verzi rozdělení provozních a investičních prostředků 

FTOP  na  rok  2019  a  to  i  se  zapracovanými  změnami  navrženými  děkanem  (financovaní 

děkanátu ‐pracoviště 251), s krátkým komentářem přítomného děkana. Také byla projednána 

finální tabulka rozdělení osobních nákladů FTOP na rok 2019. Žádné další dotazy k rozpočtu ze 

strany senátorů nebyly, a proto se přešlo k hlasování. 

Výsledky hlasovaní: 

Pro:   5 

Proti:   0 

Zdrželo se: 0 

Rozpočet FTOP na rok 2019 byl schválen.  

 
 

2. Projednání a schválení Výroční zprávy FTOP za rok 2018 

Proděkan  Šír  představil  koncepci  zprávy  a  důvody,  na  základě  kterých  ji  vypracoval,  sdělil 

důvody členění jednotlivých kapitol a detailně probral informace uvedené ve zprávě.  

Senátoři u projednávání zprávy probrali také aktuální stav fakulty a pozastavili se nad kapitolou 

„Počty studentu a absolventů, perspektivy vývoje“. Diskutovalo se ohledně počtu přehlášených a 

zapsaných  studentů  bakalářského  a  magisterského  studia,  vysoké  neúspěšnosti  studentů 

bakalářského studia v prvním ročníku (68 %) a příčin uvedeného stavu. Proděkan vykázal určitý 

optimizmus ohledně letošního přímicího řízení a předpokládané kvality nově zapsaných studentů 

bakalářského studia, podloženou jinou dynamikou přihlašovaní k studiu.  

V rámci projednávání Výroční zprávy byly také diskutovány i další body, kde senátoři upozornili 

na  některé  nepřesnosti  a  požádali  proděkana  o  formální  opravy  a  dopracovaní.  Formální 

připomínky senátory pošlou proděkanu e‐mailem. 

Po projednání  senát o  schválení Výroční  zprávy FTOP  za  rok 2018  s navrženými  formálními 

připomínky a úpravami hlasoval. 



Výsledky hlasovaní: 

Pro:   5 

Proti:   0 

Zdrželo se: 0 

Senát Výroční zprávu FTOP za rok 2018 s drobnými formálními připomínkami a úpravami 

schválil. 

 

 

3. Projednání změn v Jednacím řádu a Volebním řádu AS FTOP (první čtení) 

Předsedkyně  zahájila  projednávání  změn  v Jednacím  řádu,  Volebním  řádu  AS  FTOP. 

Předsedkyně uvedla změny a zopakovala důvody, které k příslušným změnám vedly  ‐   a  to 

hlavně kvůli lepší kontinuitě předávání informací mezi nově zvolenými a stávajícími senátory 

z řad studentů. Změny se týkají tedy způsobu voleb do studentské části akademického senátu, 

kdy se každý rok bude volit polovina členů (z každé studentské volební skupiny jeden). Volby 

do  studentské  častí  senátu  jsou  v návrhu  JŘ  formálně  zaštiťovaný  studentským 

místopředsedou. Tyto změny byly zapracovány do jednotlivých paragrafu řádů. 

 

Proběhla krátká diskuse o zapracovaných změnách a byl navržen další postup. 

 

Úkoly: 

 termín příštího zasedání ‐ první polovina září 2019 

 návrhy změn  JŘ a VŘ AS FTOP se zkonzultuji s právníkem a předloží ke schválení 

senátu na příštím zasedání. 

 

 

 

 

Zapsal:                 Za správnost: 

Ing. Siarhei Skoblia, Ph.D.            Ing. Eva Mištová, Ph.D. 


